

Utveckla



ÖRBYHUS



TOBO



VENDEL

Föreningen Utveckla Örbyhus Tobo och Vendel

Protokoll från Konstituerande styrelsemöte, 2021-03-29, Zoom

Närvarande: Isabelle Axelsson, Lena Persson, Gina Axlund, Ingela Hughes, Sandra Norgren, Anders Honkamaa, Max Fredriksson, Elisabeth Söderström, Inger Olausson, Berit Andersson, ~~Desiré Lövgren, Adrian Lövgren~~

1. Formalia

Isabelle Axelsson utsågs till mötesordförande, Gina Axlund till mötessekreterare samt Lena Persson och Inger Olausson till protokolljusterare.

2. Val av kassör och sekreterare

Till kassör valdes Ingela Hughes. Sedan årsmötet är ordförande Sandra Norgren, jämte henne väljs Gina Axlund och Anders Honkamaa som vice ordföranden. I Ginas uppdrag ingår även sekreteraruppdrag.

3. Val av firmatecknare

Styrelsen valde Ingela Hughes och Isabelle Axelsson till firmatecknare, i egenskap av kassör respektive projektledare för Framtidsfabriken. Firma tecknas av var och en för sig. Denna punkt anses omedelbart justerad.

4. Lokaler

Diskussion att dela lokaler med Hyresgästföreningen på Murkelvägen i Örbyhus? Ingela föredrar för styrelsen vid senare tillfälle.

5. Strategimöte om föreningens framtid och verksamhetsplanering 2021-2022

Styrelseledamöter som är intresserade av att delta i arbetsgrupp som ska titta på uppstart av ekonomiska förening kopplat till TE:s lokaler anmäler intresse till Isabelle.

6. Rapporteringar

- a) Strategimöte Leader (Lena), mycket idéer om turism i Vendel
- b) Kvartalsfika, Isabelles presentation delas internt... diskussionsunderlag.
- c) Projektet Framtidsfabriken (Isa). Isa arbetar på utvärderingsrapport.
- d) Projekt Gullstigen (Isa). Ska vara klart 1 maj men invigningen kan flyttas fram pga Covid.

- e) Samarbetsprojekt Vendel och Tegelsmora HBF om skyltning (även av Örbyhus) av lokal historia (Isa). Mer att rapportera längre fram.
- f) Sökt projekt om kanotstation i Örbyhus (Isa). Förvaring av kanoterna vid ån (markavtal med Ewa Erixon).
- g) Studiecirkel om hållbart matsamhälle (Isa) Fick inte medel till föreläsare med cirkeln, men kommer starta utan om intresse fortsatt finns.
- h) Möte med centrumhandlare (ICA, Gullans..), sommartorg. Isabelle skriver en sammanfattning.
- i) Möte med Örbyhus.nu om Örbyhusdagen (Isa). Inställt i år pga byggnation vid rinken och Covid. Tankar om att flytta evenemanget till stationsområdet.
- j) Om Vendeldagen (Elisabeth). Elisabeth informerar mer via fb,
- k) Om Vendelbadet (Isa). Inget nytt att rapportera, de jobbar på.
- l) Om vårt studieförbund ABF, ingen verksamhetsutvecklare i Tierp (Isa).
- m) Om Sommartorg, kostar 750kr i markupplåtelseavgift. Isabelle kollar på intresse från allmänheten. Beslut om avgiften tas längre fram. Poddgruppen (Max), startat med lite inspelningar. Flera inspelningar är planerade under april, bl a om EPA, Samhällsbyggnad, osv

7. Övriga punkter

Vi behöver hitta former för samarbete i styrelsen, ffa gällande presentationsmaterial/information som föreningen ska stå för. Även göra uppföljning av olika projekt mer systematiskt och fördela ansvar tydligare. Fyll i tabellen med information om oss och vad vi brinner för.

8. Ombud till Leader NeDa

Isabelle väljs till ombud på Leaderstämma den 15 april kl 18. Gina som back-up.

9. Nästa styrelsemöte

14 april kl 19

Underskrifter

Mötesordförande Sandra Norgren



Mötessekreterare Gina Axlund

Protokolljusterare Lena Persson och Inger Olausson